



2018 - 2019 友生啟導計劃 - 啟蒙導師申請表
Mentor Application Form for 2018 -2019 Alumni Mentorship Scheme

A. 個人資料 Personal Information

姓名 Name (中文 Chinese) _____ (英文 English) _____

性別 Gender _____ 出生日期 Birth (D/M/Y) _____

校友卡號碼 Alumni Card No. _____

Wechat ID _____

聯繫地址 Mailing Address _____

聯絡電話 Contact No*. _____

電子郵箱 E-mail* _____

相片
PHOTO

* 本人同意把聯絡電話及電子郵箱將給予其學生作聯繫用途

* Agree to disclose contact no. and email to the mentee for contact purpose

B. 學歷及任職資料 Graduation and Working Information

(參加者必須具至少三年工作經驗 Participants is required to process at least 3 years of work experience)

學院 Faculty/ 主修 Major# _____ 畢業年份 Year of Graduation _____

語言能力 Language 廣東話 Cantonese 普通話 Mandarin 英語 English

從事行業 Working Industry# _____

任職機構名稱 Name of Employing Organization _____

職稱 Position _____ 現公司任職年期 Current Working Year _____

總工作年期 Total Career Working Year _____

自我介紹 Self- Introduction#

主修、從事行業資料及自我介紹將會作招募學生用途

Information of Major, Working Industry and Self Introduction would be disclosed for mentee recruitment



C. 啓蒙導師要求 Requirement of Mentor

(主辦單位將盡量按閣下的要求配對 Organizer will try to match the requests)

請選出配對學生與啓蒙導師的要求：(可多選)

Please choose your requirement for matching mentees with you:

(It can be chosen more than one choice)

- | | |
|---|---|
| <input type="checkbox"/> 本地學生
Local Students | <input type="checkbox"/> 學生與啓蒙導師的學院相符
Matching with Faculty |
| <input type="checkbox"/> 內地/ 其他國籍學生
Mainland/ Other Nationality Students | <input type="checkbox"/> 學生與啓蒙導師的就讀專業相符
Matching with Major |
| <input type="checkbox"/> 碩士學生
Master Students | <input type="checkbox"/> 學生與啓蒙導師的從事行業相符
Matching with Working Industry |
| <input type="checkbox"/> 博士學生
Doctoral Students | <input type="checkbox"/> 同意任何安排
Agree with any Arrangement |

若未能成功按照啓蒙導師的配對要求選出學生，是否會繼續報名參加？

If your requirement cannot be reached, would you still consider joining the Scheme?

- 會 Yes 不會 No

可選填 Optional

- I. 您的愛好及專長 Interests and Hobbies : _____
- II. 您有興趣擔任活動表演嘉賓？ Are you interested to be performer for activities held by ADO?
 有 Yes 沒有 No
- III. 您有興趣參與以下由校友及發展辦公室舉辦的活動？(請勾選以下方框)
Are you interested in joining the following ADO activities: (please tick the following boxes)
- 友生會客室：走進校園，與學生分享你的工作經驗
Alumni Chat Hours – Share your working experience in person with group of students on campus
- 企業體驗計劃：學生藉著參觀校友所工作的企業，了解實際的工作環境及日常運作
Cooperate Visit – Students can visit your company for a tour and understand more about the industry you are working

收集個人資料聲明 Personal Data Collection Statement

- 澳門大學根據第1/2006號法律作為一所公立高等教育機構，將處理在本表格內所收集的個人資料作舉辦活動、提供服務及聯絡之用。
- The University of Macau being a public institution of higher education as set in Law No. 1/ 2006, will process the personal data collected on this form for activity organization, service providing and contact purposes.
- 基於活動或服務所需，上述個人資料有可能轉交本澳或外地相關機構。(如透過網上收集)
- Due to the needs of the activity or service, the personal data on this form may be transferred to other organizations inside or outside Macao. (If collected online)
- 透過電子網路傳送的個人資料有可能被未經許可的第三者盜用。
- The personal data circulated on the network may be at risk of being used by unauthorized third parties.

申請人簽署 Signature

日期 Date